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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXXVI/2023 
 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

LXXVI Sesja w dniu 27 lutego 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 15:22 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3/ 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 18 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych 

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 
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Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodnicząca Rady przywitała radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 

transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Alicja Isalska 

- Jacek Urbański 

Radny Jacek Urbański zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu dot. 

informacji stopnia realizacji harmonogramu budowy i remontu dróg na lata 2019-2023. 

/zgodnie z transkrypcją dołączoną do protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poddała wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad: wprowadzenie do porządku obrad punktu dot. informacji stopnia 

realizacji harmonogramu budowy i remontu dróg na lata 2019-2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania porządek obrad został zmieniony. 

 

2) Przyjęcie protokołu z LXXII sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 26 stycznia 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXII sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LXXIII sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 
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wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 8 lutego 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXIII sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

4) Przyjęcie protokołu z LXXIV sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXIV sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 15 lutego 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXIV sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

5) Przyjęcie protokołu z LXXV sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXV sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 22 lutego 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXV sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 
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Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrza Prudnika przedstawił informacje z działalności za okres od 26 stycznia do 

27 lutego 2023. Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1. W dniu 15 lutego br Ministerstwo Sportu i Turystyki opublikowało wyniki 

przeprowadzonego w roku ubiegłym naboru projektów do Programu modernizacji kompleksów 

sportowych „Moje Boisko – Orlik 2012” – Edycja pilotażowa 2022. 

Celem ogłoszonego programu było dofinansowanie inwestycji polegających na remoncie, 

modernizacji lub przebudowie kompleksów sportowych, powstałych w ramach programu 

„Moje Boisko – Orlik 2012”. Program ma służyć przywróceniu pełnej funkcjonalności 

sportowej obiektów. 

Informuję, iż Gmina Prudnik złożyła w ogłoszonym naborze projekt pn „Remont nawierzchni 

boiska do piłki nożnej w kompleksie sportowym „Moje Boisko - ORLIK znajdującego się  

w Parku Miejskim w Prudniku” i projekt ten znalazł się na liście 170 projektów, które uzyskały 

dofinansowanie w ramach przedmiotowego naboru. 

Gmina Prudnik na realizację swojego projektu otrzymała całą wnioskowaną kwotę dotacji  

w wysokości 294 600,00 zł stanowiącą 50% kosztów realizacji tegoż zadania (tj maksymalną 

możliwą do uzyskania w ramach programu). 

Zakres rzeczowy  zadania obejmować będzie wymianę istniejącej nawierzchni z trawy 

syntetycznej na boisku do gry w piłkę nożną o powierzchni 1860,00 m² (szerokość 30 m x 

długość 62 m) wraz z poprawieniem podbudowy. Zgodnie ze złożonym i zaakceptowanym 

projektem jego realizacja nastąpi w roku bieżącym z terminem jego zakończenia do końca m-

ca sierpnia br.     

2. W związku z ogłoszeniem w dniu 19 stycznia 2023 r. przez Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej Programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat  3 „MALUCH+” 

2022-2029 Gmina Prudnik w dniu 15 lutego  złożyła akces do tego programu. 

Program „MALUCH+” 2022-2029 realizowany będzie dzięki zintegrowaniu środków 

europejskich - środków z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) oraz 

z programu Fundusze Europejskie dla Rozwoju Społecznego (FERS) finansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach perspektywy finansowej 2021-

2027 - a także środków budżetu państwa. 

Program „MALUCH+’’ skierowany jest do gmin którym zostały przydzielone środki na 

tworzenie i funkcjonowanie miejsc opieki według algorytmu, w którym uwzględniona została 

sytuacja gmin wynikająca ze statystyk. Wpływ na wysokość przydzielonych środków miał 

udział dzieci do lat 3 nieobjętych opieką w danej gminie w ogólnej liczbie dzieci nieobjętych 

opieką w kraju, oraz dochód gminy per capita według danych na koniec 2021 r. 

Każda gmina mieć będzie zagwarantowane środki KPO i/lub FERS, które zostały jej 

przydzielone według algorytmu. Złożenie wniosku dotyczącego środków przyznanych według 

algorytmu stanowi potwierdzenie chęci skorzystania ze środków. 

Zgodnie z powyższymi uregulowaniami Gminie Prudnik przyznano środki finansowe z KPO 

na utworzenie 37 miejsc opieki żłobkowej w nowo wybudowanym żłobku oraz ich 

funkcjonowanie.  

Ze środków KPO możliwe jest utworzenie (czyli wybudowanie) nowego obiektu żłobka na 

wspomniane 37 miejsc, a dofinansowanie na ten cel – zgodnie z przygotowanym dla 
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wspomnianego programu algorytmem - wynosi 1 326 894 zł.  Utworzenie miejsc opieki ze 

środków KPO wiąże się z otrzymywaniem również dofinansowania do ich funkcjonowania. Na 

funkcjonowanie ww. liczby 37 miejsc opieki planowanych do utworzenia ze środków KPO 

przyznano w przypadku Gminy Prudnik – również zgodnie z algorytmem - dofinansowanie z 

FERS w kwocie 1 115 365 zł.  Dofinansowanie to obejmuje okres 12 miesięcy funkcjonowania 

miejsca nowo utworzonego z KPO lub FERS, a następnie jego utrzymania przez kolejne 24 

miesiące (łącznie 36 miesięcy) po utworzeniu miejsc opieki, maksymalnie do 31 grudnia 2029 

r.  wymiarze czysto finansowym miesięczna kwota dofinansowania do funkcjonowania miejsca 

wynosi zgodnie z zapisami programu 837,00 zł.  

Świadomy jestem faktu, iż budowa nowego obiektu żłobka z prawdziwego zdarzenia 

kosztować będzie zdecydowanie więcej niż kwota 1 326 894 zł przydzielona Gminie zgodnie 

z algorytmem programu i w związku z tym koniecznym będzie wniesienie znacznego wkładu 

finansowego ze środków budżetowych gminy aczkolwiek uważam to zadanie za niezbędne i 

jednocześnie uważam za uzasadnione wykorzystanie wszelkich środków zewnętrznych 

przeznaczonych na jego realizację. 

O dalszych losach naszego akcesu do Programu MALUCH+ będę Państwa radnych na bieżąco 

informował.   

3. Zarządzeniem Nr 55/2023 z   10 lutego 2023r ustaliłem stawki czynszu  najmu lokali 

mieszkalnych i pomieszczeń tymczasowych w mieszkaniowym zasobie gminy Prudnik: 

1) stawkę bazową czynszu najmu za 1 m² powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego    

w wysokości  6,21 zł. 

2) stawkę czynszu najmu za 1m² powierzchni użytkowej lokalu w ramach najmu socjalnego w 

wysokości 1,00 zł . 

3) stawkę czynszu najmu za 1m² powierzchni użytkowej pomieszczenia tymczasowego  

w wysokości i na zasadach dotyczących stawki czyn-szu najmu lokali mieszkalnych 

Zarządzeniem Nr 56 /2023 ustaliłem minimalne stawki czynszu najmu lub dzierżawy za lokale 

użytkowe stanowiące własność Gminy Prudnik. W obu przypadkach wzrost stawek czynszu 

wynosi 14%.  

4. W tym miejscu jestem zobowiązany przedstawić Państwu informację związaną  

z programem restrukturyzacji usług świadczonych przez Zakład Usług Komunalnych na rzecz 

Gminy Prudnik w ramach tzw. zlecenia in- hous.   Do dnia dzisiejszego na roboczo tj. w sposób 

umożliwiający podjęcie decyzji - wykonane zostały zaplanowane analizy i możliwości prawne 

kolejnych działań związanych z działalnością Spółki. I tak, postanowiłem między innymi: 

- przesunąć   wdrożenie zmian do przyszłego roku ze względu na konieczność dostosowania 

zakresu działalności Spółki do nowego zlecenia zadań z zakresu gospodarki odpadami (wywóz 

i zagospodarowanie odpadów od 1 stycznia 2025r.) 

- zobowiązać Zarząd Spółki do wdrożenia kolejnej restrukturyzacji działalności Spółki 

szczególności w zakresie gospodarki mieszkaniowej – do końca br. 

- przejąć od Spółki w bieżącym roku mniejsze zadania w tym związane ze strefą płatnego 

parkowania i zarządzania dworcem przez Urząd Miejski w Prudniku. 

Przyjęty tok postępowania w efekcie winien doprowadzić do oddzielenia zarządzania zasobem 

gminy przez ZUK w sposób  faktyczny lub organizacyjny i rozliczanie nakładów na tą sferę 

działalności w sposób wskazujący wynagrodzenie za zarządzanie i poniesione wydatki na 

utrzymanie substancji mieszkaniowej. Z analiz wynika, że podjęcie tych decyzji dziś mogłoby 

doprowadzić niekontrolowanych zwolnień pracowników Spółki, czego chciałbym za wszelką 

cenę uniknąć. Na koniec rozciągnięta w czasie restrukturyzacja pozwoli na przygotowanie się 

Spółki do nowego zlecenia w ramach in hausu zadań w zakresie odpadów komunalnych od 

2025 roku.    

5. Gmina Prudnik prowadzi nadal  sprzedaż  węgla w ramach zakupu preferencyjnego w celu 

zaspokojenia potrzeb własnych gospodarstw domowych znajdujących się na terenie Gminy 
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Prudnik z pomocą spółki – Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik Spółka z  o.o. zgodnie z 

przepisami art. 5 ust. 5 pkt 3 w zw. z art. 5 ust. 8 ustawy z dnia 27 października 2022 r. o 

zakupie preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych. Przypomnę, że w ramach 

tego zadania Spółka udostępnia gminie plac węglowy oraz zajmuje się załadunkiem i ważeniem 

węgla. Gmina ponosi koszty finansowe tych usług. Pozostałe kwestie w tym fakturowanie i 

wydawanie węgla prowadzą pracownicy Urzędu Miejskiego. Dane z ubiegłego tygodnia 

wskazują, że  mieszkańcy naszej gminy:  

- za 2022 rok zakupili  416,45t  węgla  

- w 2023r. 949,99t. węgla 

Łącznie Gmina sprzedała 1366,44 t. na rzecz 960 mieszkańców Gminy Prudnik. 

6. Na podstawie art. 89 ust 3, 8 i 9 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. Prawo oświatowe (Dz. U. 

z 2021 poz. 1082 z późniejszymi zmianami)  w związku z uchwałą  Rady Miejskiej  

w Prudniku  Nr LXXII/1144/2023 z 26 stycznia 2023 o zamiarze przekształcenia  Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego w Prudniku z filią w Wieszczynie zwróciłem się do Opolskiego 

Kuratora Oświaty  o wyrażenie pozytywnej opinii w przedmiocie zamiaru przekształcenia przez 

Gminę Prudnik z   dniem 31 sierpnia 2023 r. Szkolnego Schroniska Młodzieżowego  

w Prudniku z filią w Wieszczynie poprzez likwidację filii schroniska z siedzibą w Wieszczynie 

Nr 3.  

7. Zgodnie z planem budżetu Gminy Prudnik na 2023 rok wdrożono następujące procedury 

przetargowe: 

1) otwarto przetarg na „Przebudowę z rozbudową budynku przy ul. Tkac-kiej w Prudniku”. 

Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert. 

2) głoszono przetarg na „Zakup energii elektrycznej dla Gminy Prudnik oraz jednostek 

organizacyjnych i spółek gminy”. Termin składania ofert do 14.03.2023 r. 

8. 26 stycznia  wziąłem udział we wspaniałych jasełkach zorganizowanych przez I Prudnicki 

Uniwersytet Trzeciego Wieku. Drodzy Seniorzy powodujecie, że to miasto jest wyjątkowe 

dzięki Wam. Potraficie tym swoim entuzjazmem i swoim zapałem pokazać, że się chce, że 

można, że nie trzeba narzekać i że trzeba się cieszyć każdą chwilą i każdym dniem. To mnie, 

jako mieszkańca, burmistrza i człowieka bardzo buduje. Gratuluję wspaniałego występu  

i dobrej zabawy, którą przygotowaliście dla swoich widzów. A tych nie zabrakło. 

9. 29 stycznia  Odbył się kolejny finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w Prudniku  

i po raz kolejny prudniczanie pokazali wielkie serca. Pobiliśmy rekord - 64 865,77 zł. Wielkie 

podziękowania dla wszystkich wolontariuszy, sztabu, Agencji Sportu i Promocji w Prudniku, 

Kino Diana w Prudniku, Prudnicki Ośrodek Kultury, osoby i instytucje wspierające oraz 

szczególne podziękowania dla Joanny Korzeniowskiej za jej szczególny wkład w organizację 

31 finału. 

10. Wraz z Aleksandrem Gackiem, Naczelnikiem Wydziału Inwestycji i Zamówień 

Publicznych oraz Katarzyną Kaszoid-Żurawiecką, Kierownikiem Referatu Gospodarki 

Przestrzennej uczestniczyłem w posiedzenie Komisji Oceny Przedsięwzięć Inwestycyjnych 

(KOPI) dla budowy obwodnicy Prudnika w ciągu drogi DK41, które ma na celu wybór wariantu 

rekomendowanego do wniosku o decyzję środowiskową. Podjęliśmy merytoryczną dyskusję w 

celu zaprezentowania naszych uwag do projektu. Liczymy, że dzięki odpowiedniej 

argumentacji zostaną one uwzględnione w tworzonej dokumentacji. 

 

11. Od 13 do 26 lutego trwała specjalna akcja prudnickich jednostek kulturalnych  

i sportowych, podczas której zorganizowanych zostało 65 różnego rodzaju wydarzeń 

kierowanych głównie do dzieci i młodzieży naszej gminy. 

Podczas trwających od 13 lutego do 26 lutego 2023 r. ferii zimowych, Agencja Sportu  

i Promocji w Prudniku zaprosiła uczniów do wspólnego spędzania czasu w sposób aktywny  

i jednocześnie bezpieczny. W trosce o ich wszechstronny rozwój, przygotowano wiele atrakcji, 
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w postaci zajęć sportowych, turniejów i konkursów. Przez całe ferie wszystkie dzieci i młodzież 

z Gminy Prudnik, które nie ukończyły 18. roku życia, mogły korzystać z krytej pływalni w 

Kompleksie Sportowym „Sójka” w promocyjnej cenie 2 zł za jednorazowe wejście. Ponadto, 

w czasie trwania ferii, na krytym basenie dostępny był wodny tor przeszkód „WaterMania", 

który cieszył się dużym zainteresowaniem. A w dniu 26 lutego zorganizowano zawody w 

pokonywaniu toru przeszkód na czas. 

Podczas ferii został zorganizowany bezpłatny kurs pierwszej pomocy, który poprowadził 

doświadczony ratownik Krzysztof Piskorz. Udział wzięły zarówno dzieci, jak i osoby dorosłe. 

Podczas kursu uczestnicy mieli okazję nauczyć się podstawowych umiejętności, które mogą 

uratować życie, w tym obsługa AED.  

18 lutego na hali przy ul. Łuczniczej 1 zorganizowano XIII Prudnickie Mistrzostwa Modeli 

Latających z Papieru „Papierzaki”. Trzynasta edycja tej niezwykle popularnej wśród 

mieszkańców Gminy Prudnik imprezy, przyciągnęła na „Obuwnik” całe rodziny. Liczba 

uczestników mówi sama za siebie, ponieważ tylko w tej imprezie wzięło udział blisko 150 osób. 

Organizatorem imprezy była Agencja Sportu i Promocji w Prudniku, jednak nie byłoby tego 

wydarzenia gdyby nie pomysł i realizacje w latach ubiegłych przez Krystiana Semana  

i ludzi z nim współpracujących. 

Na zakończenie ferii, w sobotę 25 lutego na Kompleksie Sportowym „Sójka” zorganizowano 

festiwal dmuchańców. Całe rodziny tłumnie nawiedziły „Sójkę”. 

Festiwalem dmuchańców dla najmłodszych i zawodami w pokonywaniu wodnego toru 

przeszkód w miniony weekend zakończone zostały zajęcia feryjne zorganizowane przez 

Agencję Sportu i Promocji w Prudniku.  

12. Na obiekcie sportowym w Moszczance, na hali Obuwnik oraz przy placu zabaw w parku 

miejskim w Prudniku pracownicy Agencji Sportu i Promocji dokonali pielęgnacji drzew  

i krzewów. Również na hali sportowej Obuwnik wyremontowano istniejącą wentylację  

w pomieszczeniach szatni i toalet, a w pomieszczeniach gospodarczych wymieniono 

umeblowanie. 

13. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku jest organizatorem Biegu Tropem Wilczym ku 

Pamięci Żołnierzy Wyklętych. Bieg ma na celu oddanie hołdu żołnierzom polskiego podziemia 

antykomunistycznego i antysowieckiego działającego w latach 1944-1963  

w obrębie przedwojennych granic RP. 

Bieg odbędzie się w najbliższą niedzielę 5 marca 2023r. na terenie Prudnickiego Lasu. Start  

i meta zostały zaplanowane na parkingu przy Sanktuarium Św. Józefa. Trasa symboliczna to 

1963 m  ( rok w którym zginął ostatni poległy w walce Żołnierz Wyklęty- Józef Franczak ps. 

Lalek) poprowadzi drogą asfaltową, trasa 10 km (2 okrążenia pętli 5 km) drogami leśnymi. 

Limit miejsc został już prawie wyczerpany. 

14. W tym miejscu chciałbym wyjaśnić Państwu sytuację związaną z podjęciem uchwał na 

sesjach 15 i 22 lutego w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się  

w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy Prudnik.. 

W związku z informacją dotyczącą naboru projektów  z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków ustalonego na dzień 17 marca 2023 roku, 1 lutego 2023r. zostały rozpoczęte  

w Urzędzie Miejskim w Prudniku  prace nad projektem uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków 

położonych na terenie Gminy Prudnik. 

Przygotowany projekt uchwały uzgadniany był drogą mailową pomiędzy komórkami Urzędu, 

w tym: Radcą Prawnym, Skarbnikiem Gminy, Zastępcą Skarbnika Gminy, Sekretarzem 

Gminy, Referatem Programów Rozwojowych, Burmistrzem i Zastępcą Burmistrza, Referatem 
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Planowania Przestrzennego. 2 lutego projekt został ostatecznie uzgodniony i 3 lutego, prze-

słany do zaopiniowanie do Urzędu Ochrony Konsumentów i Konkurencji. 

15 lutego na godz.  8:00  zwołałem nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej, na której zostały 

przedstawione założenia projektu uchwały i uzasadnienie jej podjęcia oraz towarzyszący jej  

pośpiech związany z jej przyjęciem tj. umożliwienie beneficjentom złożenia wniosku  

o dotację. Uchwała została przyjęta i w tym samym dniu podpisana przez Przewodniczącą 

Rady, a następnie skierowana do publikacji.  Uchwałę postanowiono przekazać w trybie 

nadzoru do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w dniu następnym.   Uchwała została 

opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego pod poz. 696 w dniu jej 

podjęcia tj. 15 lutego.  

Informuję, że w związku z przekazaniem uchwały doszło do niezamierzonej pomyłki poprzez 

błędne wybranie do podpisu  projektu uchwały z foldera, w którym znajdował się projekt 

skierowany do UOKiK, jak i projekt z uwagami UOKiK, który ostatecznie został przyjęty przez 

Radę. Ten drugi projekt miał być faktycznie przekazany przez Burmistrza do Dziennika 

Urzędowego i Regionalnej Izby Obrachunkowej, doszło jednak do  przekazania innej wersji 

projektu niż uchwalony. Niezwłocznie próbowano sprostować tą pomyłkę techniczną, jednak 

okazało się, że nie jest to możliwe, a ponadto projekt nie posiada wymaganej przepisami prawa 

dodatkowej opinii Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi w zakresie pomocy publicznej  

w rolnictwie i rybołówstwie. Mając ciągle na uwadze sposób realizacji uchwały – ogłoszenie 

naboru projektów-  ponownie zwołałem nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej na dzień 22 lutego. 

W tym dniu Rada Miejska uchyliła uchwałę z dnia 15 lutego i przyjęła nową z opiniami UOKiK 

i Ministerstwa Rolnictwa. W tym przypadku, jest szansa, aby opublikowana w dniu 22 lutego 

uchwała , weszła  w życie w dniu 9 marca, tak więc na ogłoszenie i rozstrzygnięcie naboru 

pozostałoby 9 dni . Pragnę poinformować, że wyjaśniono powód zaistniałej sytuacji, którym 

była niezamierzona absencja pracowników Wy-działu odpowiedzialnych za przygotowanie 

uchwał i ich przekazanie oraz presja czasu związana z wdrożeniem projektu. Szczegółowe 

wyjaśnienia w tej sprawie złożyłem Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Ludmiła Lisowska 

- Zygmunt Trojniak 

- Zbigniew Kosiński 

- Zygmunt Bochenek 

- Jacek Urbański 

/Zgodnie z punktem 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych w 

okresie od 26 stycznia 2023 r. do 27 lutego 2023 r. 

Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1.W dniu 30 stycznia 2023 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXXII sesji Rady w dniu 26 stycznia 2023 r., w dniu 09.02.2023 

uchwały podjęte na LXXIII  nadzwyczajnej sesji w dniu 8 lutego 2023 r., w dniu 15.02.2023 

r. uchwałę podjęta na LXXIV nadzwyczajnej sesji w dniu 15.02.2023 r, oraz w dniu 

22.02.2023 r. uchwały podjęte na LXXV nadzwyczajnej  sesji w dniu 22.02.2023 r celem 

przekazania ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   
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3. 3 lutego 2023r brałam udział w otwarciu wystawy malarstwa Jacube Rybinska - Paintings 

w Prudnickim Ośrodku Kultury 

4. 7.07.2023 r. do Rady Miejskiej wpłynął wniosek o nadanie imienia „Stanisława Szozdy” 

Publicznemu Przedszkolu nr 4 w Prudniku  

5. 16.02.2023 do Przewodniczącej oraz Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło 

pismo z prośbą o wyjaśnienie dysproporcji związanej z przyznanymi dotacjami dla klubów 

sportowych. Pismo zostanie przekazane odpowiednik komisjom.   

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

1) 4/2023 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie kontroli i pouczenia mieszkańców 

ul. Morcinka i Chrobrego w sprawie właściwego wystawiania śmieci - zgodnie z 

harmonogramem 

2) 5/2023 interpelacja Pawła Licznara w sprawie uprzątnięcia drogi powiatowej relacji 

Prudnik- Czyżowice 

3) 6/2023 interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie udzielenia informacji o 

planowanych przez instytucje kultury i sportu gminy Prudnik przedsięwzięciach dla dzieci i 

młodzieży podczas ferii zimowych w 2023 roku 

4) 7/2023 interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie udzielenia odpowiedzi czy 

planowana jest organizacja w Prudniku lodowiska podczas ferii 

5) 8/2023 interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie usunięcia gałęzi drzew w pasie 

drogi gminnej nr 869 w miejscowości Rudziczka oraz remontu nawierzchni 

6) 9/2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie zagospodarowania stawu 

przy ul. Poniatowskiego 

7) 10/2023 interpelacja radnej Urszuli Rzepiela w sprawie złożenia wniosków do rządowego 

programu odbudowy zabytków "Polski Ład dla kultury" 

8) 11/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie wprowadzenia ulgi dla 

mieszkańców kompostujących odpad BIO i zielony 

9) 12/2023 interpelacja radnego Zygmunta Bochenek w sprawie remontu nawierzchni 

chodników przy ul. Nowej i Robotniczej w Prudniku 

10) 13/2023 interpelacja radnej Urszuli Rzepiela w sprawie opracowania uchwały 

krajobrazowej 

11) 14/2023 interpelacja radnej Urszuli Rzepiela w sprawie usunięcia tablicy reklamowej 

znajdującej się przy budynku łaźni miejskiej 

12) 15/2023 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie realizacji kampanii 

edukacyjno-medialnej #Prudnik_oDgarnięty 

13) 16/2023 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie stanu zaawansowania 

inwestycji realizowanej przez PTBS Sp. z o.o. 

14) 17/2023 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie wyniku realizacji budowy 

nowych łazienek z WC indywidualnych dla każdego lokalu mieszkalnego będącego w 

zasobach socjalnych i komunalnych Gminy Prudnik 

15) 18/2023 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie wyniku realizacji wymiany 

lub likwidacji wysokoemisyjnych źródeł ciepła w lokalach mieszkalnych administrowanych 

przez ZUK Prudnik 

16) 19/2023 interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie zwiększenia dotacji na 

funkcjonowanie uczniowskiego Klubu Sportowego Orlik Prudnik 

17) 20/2023 wniosek radnego Tomasza Wisły w sprawie zwrócenie się do GDDKiA z prośbą 

o rozważenie możliwości przebudowy skrzyżowania obwodnicy północnej Prudnika (Nr 41) z 

drogą powiatową ulicą Prężyńską w formę ronda lub podjęcie innych równie skutecznych 

rozwiązań technicznych 
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18) 22/2023 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie przedstawienia danych spółek 

Gminy Prudnik 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby się odnieść do udzielonych 

odpowiedzi? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Bochenek 

- Zygmunt Trojniak 

- Paweł Licznar 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/ 

 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oznajmił, że interpelacje można składać pisemnie do 

Biura Rady. Zapytała czy ktoś chciałby przedstawić interpelację? 

Radni dyskusji nie podjęli. 

 

6. Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. jednostek podległych 

gminie: 

1) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

i Biblioteki Publicznej w tym: 

a) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

(druk nr 1266) 

Przewodnicząca Przywitała obecną na posiedzeniu Dyrektor Prudnickiego Ośrodka 

Kultury Sylwię Gawłowską – Muller.  

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Urszula Rzepiela 

/zgodnie z pkt. 6.1 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

(druk nr 1266).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/  
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b) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1267) 

Przewodnicząca Rady przywitała Kierownik ds. Bibliotek Izabelę Mazur. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/zgodnie z pkt. 6.1 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1267).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu/  

 

c) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1268) 

Przewodnicząca Rady przywitała na posiedzeniu Kierownika ds. Kina Jarosława Pytla. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/zgodnie z pkt. 6.1 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2022 rok (druk nr 1268).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 
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/informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu/  

 

2) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej 

(druk nr 1269) 

Przewodnicząca Rady przywitała Dyrektora Muzeum Ziemi Prudnickiej Marcina Husaka.  

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Urszula Rzepiela 

/zgodnie z pkt. 6.2 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej (druk 

nr 1269).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu/  

 

3) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania (druk nr 1270) 

Przewodnicząca rady powitała obecną na posiedzeniu Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty 

i Wychowania Marię Strońską. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ludmiła Lisowska 

- Maria Strońska 

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 6.3 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania (druk nr 1270).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 



13 

 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

7. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 

1271) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przywitała obecną na posiedzeniu Skarbnik Gminy Wioletę Zator. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnośnie druku?  

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

/zgodnie z pkt. 7.1 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1271).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Urszula 

Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (6) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski, 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVI/1154/2023 w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9/ 

 

2) Podjęcie uchwały w zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1272) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1272).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Urszula 

Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (6) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski, 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVI/1155/2023 zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 

została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych (druk nr 1273) 

Przewodnicząca Rady przywitała obecną na posiedzeniu Naczelnik Mienia Gminy i 

Gospodarki Przestrzennej Dorotę Szmulik.  

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w dyskusji? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mróz 

- Urszula Rzepiela 

- Dorota Szmulik 

- Zygmunt Trojniak 

- Jacek Urbański 

- Urszula Rzepiela 

- Paweł Licznar 

- Zygmunt Bochenek 

/zgodnie z pkt. 8.1 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych (druk nr 1273).  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Edward Mazur 

PRZECIW (10) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Tomasz 

Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości 

niezabudowanych nie została podjęta. 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1274) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1274).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Tomasz 

Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVI/1156/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej (druk nr 1275) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Dorota Szmulik 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Zygmunt Bochenek 

- Andrzej Gajewski 

- Urszula Rzepiela 

/zgodnie z pkt. 8.3 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej (druk nr 1275).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, 

Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (2) 

Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (6) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Tomasz Wisła 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVI/1157/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

z wnioskiem o zmianę rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla 

miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1276) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

z wnioskiem o zmianę rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla 

miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1276).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (6) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego glosowania Uchwała nr LXXVI/1158/2023 w sprawie wystąpienia do 

Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zmianę rodzaju miejscowości 

z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie 

Sołectwa Dębowiec została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia własnościowego spółdzielczego prawa do lokalu 

mieszkalnego (druk nr 1277) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Dorota Szmulik 

- Katarzyna Staniaszek 

- Jacek Urbański 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

/zgodnie z pkt. 8.5 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia własnościowego spółdzielczego prawa do lokalu 

mieszkalnego (druk nr 1277).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Krasoń, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (7) 

Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego glosowania  Uchwała nr LXXVI/1159/2023 w sprawie zbycia 

własnościowego spółdzielczego prawa do lokalu mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1278) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1278).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (7) 

Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego glosowania  Uchwała nr LXXVI/1160/2023 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1279) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1279).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (6) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 
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Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVI/1161/2023 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2023 roku (druk nr 1280) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2023 roku (druk nr 1280).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (6) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVI/1162/2023 w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Prudnik w 2023 roku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

  

2) Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku 

(druk nr 1281) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku 

(druk nr 1281).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (6) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 
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Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVI/1163/2023 w sprawie nadania statutu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

  

10. Informacja dot. stopnia realizacji harmonogramu budowy i remontu dróg na lata 

2019-2023 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jacek Urbański 

- Jacek Urbański (Ad Vocem) 

- Zygmunt Bochenek 

- Jacek Urbański (Ad Vocem) 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Zygmunt Bochenek (Ad Vocem) 

- Ryszard Czeczel 

- Urszula Rzepiela 

- Edward Mróz 

- Urszula Rzepiela 

/zgodnie z pkt. 10 transkrypcji/ 

 

11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXXI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

   Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 
 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


